

《单词百科:quickness是什么意思?quickness怎么发音?quickness的解释和用法》

英语单词quickness是什么意思?quickness怎么读?quickness怎么发音?简答网为您整理了quickness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



quickness怎么读

quickness的读音:[kw kn s]

quickness的意思

1、n.急速，迅速地，尖锐化;

quickness的近义词

1、adeptness n.熟练，老练;

2、adroitness n.熟练;

- 3、 alertness n.警戒 , 机敏;戒心;
- 4、 celerity n.迅速 , 敏捷;
- 5、 cleverness n.聪明;灵巧;机敏;巧妙;

quickness的双语例句

1、 Squat Hops greatly helps to improve cardiovascular endurance, short distance running speed and lateral quickness.

蹲着的单脚跳非常帮助改良心脏血管的忍耐, 短距离流动的速度和侧面的急速.

2、 Mr. Smith is a most suitable candidate for such negotiator since his tact and quickness of mind are equal to the occasion.

这样的谈判史密斯先生是最合适的人选,他机智敏捷,随机应变.

3、 Smith is a most suitable candidate for such negotiator since his tact and quickness of mind are equal to the occasion.

这样的谈判史密斯先生是最合适的人选 , 他机智敏捷 , 随机应变。

4、 You've got a little character, down among the Delawares, there , for quickness.

你凭着自己的机灵劲, 在特拉华人中赢得了点小名气.

5、 He is scared by the quickness of her perception.

她敏锐的洞察力使他感到震惊.

6、 He uses a combination of length, quickness and tenacity to suffocate his opponents.

他的臂展, 敏捷性以及坚韧的防守意志令所有对手胆战心惊.

7、 Intelligence is quickness in seeing things as they are.

智慧就是迅速看出事物本来面目的能力.

8、 Simulations show the quickness and the effectiveness of this approach.

仿真结果验证了该方法的快速性和有效性.

9、He swung round and approached the table with a certain eager quickness.

他转过身来,迫不及待地往桌边走去.

10、I & aposm always guarding players are bigger and stronger so I try to use my quickness.

我经常防守一些比我更强壮的球员,所以我设法利用我的速度方面的优势.

11、Many people felt that beheading a person in the guillotine was merciful because quickness of death.

许多人认为使用断头台来处决一个人,这是很仁慈的,因为这样会让人死得更快一些.

12、He moved with quickness and lightness.

他动作敏捷、轻盈.

13、He simply dominated the play , and he did it not by size but with quickness.

凭借着敏捷而并非身高,他在队中就已举足轻重.

14、A brilliance and quickness of perception combined with a cleverness of expression _ r.

巧妙的思维和睿智的表达的结合.

15、He does not have much burst, does not run the floor well and struggles against quickness.

他没有多少爆发力,在场上的跑位也不是很好,身手也不够敏捷.

16、Gemini is the third sign of the zodiac, representing quickness of thought.

双子座是十二宫的第三个星座,代表思维敏捷.

17、Ultimately, it was the Lakers' youth, quickness and athleticism that determined this series.

最终,是湖人的年轻,速度和运动天赋决定了这个系列赛.

18、Gemini is the third sign the zodiac, representing quickness of thought.

双子座是十二宫的第三个星座, 代表思想灵巧.

以上是简答网为您整理的quickness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于quickness

的用法、quickness的释义、

quickness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/quickness>

